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PS 1/17 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 

Saksprotokoll i  -   
 
Vedtak 
 
Møtebok og saksliste vart godkjent. 
 

PS 2/17 Godkjenning av møtebok - Yrkesopplæringsnemnda 03.01.2017 

Forslag til avgjerd 
 
Møtebok frå Yrkesopplæringsnemnda sitt møte 03.01.2017 vart tatt til orientering. 
 
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 31.01.2017  
 
Vedtak 
 
Møtebok frå yrkesopplæringsnemnda sitt møte 03.01.2017vart tatt til orientering. 
 

PS 3/17 Referatsaker (meldingar) 

Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 31.01.2017  
 
Vedtak 
 
Det var ingen referatsaker til møtet. 
 

PS 4/17 Fagskolane i Hordaland - utfordringar og moglegheiter 

Forslag til innstilling 
 
1. Fylkestinget vedtek følgjande tiltak for å styrkja fagskulesektoren i regionen: 

- Administrasjonen må fremja ei sak som gjer greie for fordelar og eventuelle 
utfordringar ved å etablera Fagskolane i Hordaland som eit fylkeskommunalt føretak. 
Saka skal også gjera greie for korleis styret for fagskulane kan setjast saman 
gjennom ekstern representasjon i tillegg til eigarrepresentasjon. 

- Fylkeskommunen skal gå i dialog med Høgskulen på Vestlandet med mål om å inngå 
ein samarbeidsavtale om gode og høvelege overgangar mellom fagskuleutdanningar 
og bachelorutdanningar. 

- Fylkeskommunen må nytta sin regionale kompetanse til å kartleggja og fremja behov 
for fleire studieplassar og fagskuleutdanningar i dialog med sentrale styresmakter når 
ny finansieringsordning skal etablerast.  

- Fylkeskommunen må vurdera korleis fagskulane skal organiserast i ei eventuell ny 
regionssamansetning. 

 
2. Følgjande tiltak vert sendt over til styret for Fagskolane i Hordaland:  

 
Fylkestinget vil at Fagskolane i Hordaland skal vera ein sentral aktør i regionalt utviklingsarbeid i 
høve til kompetanseheving, innovasjon og det grøne skiftet. Styret for Fagskolane i Hordaland bør 
utarbeida ein strategi for å: 

- få fagområdegodkjenningar 
- utvikla nye fagskuleutdanningar 
- styrka samarbeid med arbeidslivet i regionen 
- arbeida målretta med internasjonalisering, innovasjon og det grøne skiftet 
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Roger Pilskog/Tom Knudsen sette fram følgjande forslag på vegne av LO/NHO: 
 

« Vedr. pkt. 2 i forslaget vil Y-nemnda presisere: Ved utvikling av nye utdanninger og 
tilbudsstruktur skal det legges avjørende vekt på arbeidslivets behov og etterspørsel» 
 
 

Røysting 
Pilskog / Knudsen sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda: 
 
Yrkesopplæringsnemnda sluttar seg til innstillinga med følgjande tillegg: 
 
Vedk. pkt. 2 i forslaget vil Yrkesopplæringsnemnda presisere : Ved utvikling av nye utdanningar  
og tilbodsstruktur skal det leggast avgjørande vekt på arbeidslivets behov og etterspørsel. 
  

PS 5/17 Produksjonsskule og fylkeskommunal aktivitet på Hjeltnes 

Forslag til innstilling 
 
1 I 2017 skal arbeidet med å etablere ein produksjonsskule med statleg finansieringstilskot 

prioriterast. Prosjektgruppa som er oppretta, skal med utgangspunkt i eksisterande prosjektskisse 
og vedtakspunkta frå fylkestinget 05.10.16 arbeide vidare med dette. Statleg finansiering må vere 
avklart innan utgangen av 2017. Prosjektgruppa skal mellom anna vurdere skulen si 
organisatoriske plassering og kva investeringar som er naudsynt. Utlysning av stilling som dagleg 
leiar av produksjonsskule kan tidlegast gjerast i 2018. Tidlegast start av produksjonsskule vil vere 
hausten 2018. Fylkestinget skal i mars 2018 ta stilling til ramma for ei eventuell etablering av 
produksjonsskule. 
 

2 I budsjetthandsaminga for 2018 skal det takast omsyn til drift og investering knytt til 
produksjonsskule og investeringstrong til nytt fagskuletilbod. Alternativt kan dette handsamast 
som ei tilleggsløyving i fylkestinget i mars 2018. 
 

3 I perioden frå 01.08.2017 til 31.07.2018 skal Hjeltnes ha ei mellombels drift med eit lågast mogleg 
kostnadsnivå og ei minimumsbemanning som skissert i saksutgreiinga. I denne perioden skal ein 
vurdere ei mest mogleg tenleg framtidig forvaltning av eigedomen mellom anna med tanke på å 
legge grunnlag for anna næringsverksemd. I dette ligg det at hovudaktiviteten skal konsentrerast 
om gardstunet, og ein skal vurdere sal/avhending og regulering av eigedomane og oppseiing av 
langsiktige avtalar. Dette skal gjerast i dialog med mellom andre Ulvik herad. 
 

4 Bustadhusa «Austtun» og «Vesttun», som ikkje er i direkte tilknyting til gardstunet, skal seljast så 
raskt som mogleg. Holmen nord for fylkesvegen skal vurderast med tanke på regulering og 
sal/avhending i dialog med Ulvik herad. Holmen sør for fylkesvegen vert planlagt brukt til 
produksjonsskule. Sal med langsiktig leigeavtale kan og eventuelt vurderast. 
 

5 Areal som har langtidsleige skal vurderast med tanke på oppseiing, men areal som ligg i nærleik 
til gardstunet og vil vere tenleg å behalde med tanke på produksjonsskule, skal vidareførast. Alle 
eksisterande avtalar skal vurderast i høve til oppseiing eller vidareføring. 
 

6 Dersom det ikkje er på plass statleg driftstilskot til produksjonsskule innan utgangen av 2017, vil 
fylkesrådmannen be fylkestinget i mars 2018 ta stilling til om ein enten skal starte 
produksjonsskule 100 % finansiert av fylkeskommunen eller om ein skal avslutte fylkeskommunal 
aktivitet og starte ein prosess med å selje/avhende eller pakte ut dei resterande eigedomane. 
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Tilråding frå Yrkesopplæringsnemnda: 
 



1 I 2017 skal arbeidet med å etablere ein produksjonsskule med statleg finansieringstilskot 
prioriterast. Prosjektgruppa som er oppretta, skal med utgangspunkt i eksisterande prosjektskisse 
og vedtakspunkta frå fylkestinget 05.10.16 arbeide vidare med dette. Statleg finansiering må vere 
avklart innan utgangen av 2017. Prosjektgruppa skal mellom anna vurdere skulen si 
organisatoriske plassering og kva investeringar som er naudsynt. Utlysning av stilling som dagleg 
leiar av produksjonsskule kan tidlegast gjerast i 2018. Tidlegast start av produksjonsskule vil vere 
hausten 2018. Fylkestinget skal i mars 2018 ta stilling til ramma for ei eventuell etablering av 
produksjonsskule. 
 

2 I budsjetthandsaminga for 2018 skal det takast omsyn til drift og investering knytt til 
produksjonsskule og investeringstrong til nytt fagskuletilbod. Alternativt kan dette handsamast 
som ei tilleggsløyving i fylkestinget i mars 2018. 
 

3 I perioden frå 01.08.2017 til 31.07.2018 skal Hjeltnes ha ei mellombels drift med eit lågast mogleg 
kostnadsnivå og ei minimumsbemanning som skissert i saksutgreiinga. I denne perioden skal ein 
vurdere ei mest mogleg tenleg framtidig forvaltning av eigedomen mellom anna med tanke på å 
legge grunnlag for anna næringsverksemd. I dette ligg det at hovudaktiviteten skal konsentrerast 
om gardstunet, og ein skal vurdere sal/avhending og regulering av eigedomane og oppseiing av 
langsiktige avtalar. Dette skal gjerast i dialog med mellom andre Ulvik herad. 
 

4 Bustadhusa «Austtun» og «Vesttun», som ikkje er i direkte tilknyting til gardstunet, skal seljast så 
raskt som mogleg. Holmen nord for fylkesvegen skal vurderast med tanke på regulering og 
sal/avhending i dialog med Ulvik herad. Holmen sør for fylkesvegen vert planlagt brukt til 
produksjonsskule. Sal med langsiktig leigeavtale kan og eventuelt vurderast. 
 

5 Areal som har langtidsleige skal vurderast med tanke på oppseiing, men areal som ligg i nærleik 
til gardstunet og vil vere tenleg å behalde med tanke på produksjonsskule, skal vidareførast. Alle 
eksisterande avtalar skal vurderast i høve til oppseiing eller vidareføring. 
 

6 Dersom det ikkje er på plass statleg driftstilskot til produksjonsskule innan utgangen av 2017, vil 
fylkesrådmannen be fylkestinget i mars 2018 ta stilling til om ein enten skal starte 
produksjonsskule 100 % finansiert av fylkeskommunen eller om ein skal avslutte fylkeskommunal 
aktivitet og starte ein prosess med å selje/avhende eller pakte ut dei resterande eigedomane. 
 

 

PS 6/17 Ymse 
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Torbjørn Mjelstad orienterte om: 
 
Gjennomgang av Tiltaksplan 2017, vil komme som egen sak til neste møte i Yrkesopplæringsnemnda. 
 
Notat om oppnemning av nye medlem til prøvenemnd, vil komme som egen sak til neste møte i 
Yrkesopplæringsnemnda. 
 
Gjennomgang av budsjett 2017 for fagopplæringskontoret. 
 
Det oppsatte møtet i Yrkesopplæringsnemnda 07. mars blir flytta til 09. mars. 
 
Oversikt over nye lærebedrifter frå 23.11.2016 til 26.01.2017 vart delt ut. 
 


